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Abstract

In this thesis, we studied the topic "Voice Analysis in the
Quranic Discourse as a Quarterly Yassin Example,” where the
problem was determined by the following formula: What is the
relationship of sound in the coherence of the structure of the Quranic

discourse?

This study aims to identify the internal and external mechanisms

on which phonological analysis is based, and are represented in the

outputs of sounds and their characteristics, as well as the syllables, the

laws of tone and toning, the Quranic comma, and the phenomenon of

repetition, similarity and dissent.

We also got acquainted with the aspects of the speech that were
mentioned in the Noble Qur’an from praise, defamation, dignity,
cynicism and others. Finally, let us conclude the embodiment of the

above on Surat Yassin.
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Résumeé de la these

Dans cette these, nous avons étudié le sujet "Analyse de la voix
dans le discours coranique comme Yassin exemple trimestriel”, ou le
probleme a été determiné par la formule suivante : Quelle est la
relation du son dans la cohérence de la structure du discours

coranique ?

Cette étude vise a identifier les mécanismes internes et externes
sur lesquels I'analyse phonologique est basée, et sont représentés dans
les sorties des sons et leurs caractéristiques, ainsi que les syllabes, les
lois du ton et du ton, la virgule coranique et le phénomene de

répetition, de similitude et de dissidence.

Nous nous sommes également familiarisés avec les aspects du

discours qui ont été mentionnés dans le Noble Coran parmi les

louanges, la diffamation, la dignité, le cynisme et autres. Enfin,

concluons l'incarnation de ce qui précede sur Surat Yassin.

Mots-clés: son; le discours ; Analyse phonémique; Le rythme.




